

Title (en)  
Sales package for batteries.

Title (de)  
Verkaufsverpackung für Gerätebatterien.

Title (fr)  
Emballage de vente pour batteries.

Publication  
**EP 0531654 A1 19930317 (DE)**

Application  
**EP 92111704 A 19920709**

Priority  
DE 9111279 U 19910911

Abstract (en)  
A novel sales package for batteries consists of a single, disposal-friendly material, for example cardboard, it being based on a uniform blank (1) of said material from which, by means of multiple folds, on the one hand a rear carrier part having a recess-type receiving compartment projecting therefrom for the battery and, on the other hand, a window part are divided off and glued to one another. A web (12) which interrupts the display opening (11) prevents removal of batteries from the original package without the latter being damaged. <IMAGE>

Abstract (de)  
Eine neue Verkaufsverpackung für Gerätebatterien besteht aus einem einzigen entsorgungsfreundlichem Material, z.B. Karton, wobei ihr ein einheitlicher Zuschnitt (1) dieses Materials zugrundeliegt, von welchem durch mehrfache Faltungen einerseits ein rückwärtiges Trägerteil mit einem erkerartigen aus diesem herausstehendem Aufnahmeraum für die Batterie und andererseits ein Fenster teil abgeteilt und aufeinandergeklebt werden. Ein die Displayöffnung (11) unterbrechender Steg (12) verhindert ein Herausnehmen von Batterien aus der Originalverpackung, ohne daß diese beschädigt wird. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 5/42**

IPC 8 full level  
**B65D 75/20** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 75/20** (2013.01)

Citation (search report)  
• [Y] DE 3034363 A1 19820325 - ZEYEN ANDREAS  
• [Y] DE 9106501 U1 19910801  
• [A] CA 871552 A 19710525 - NOXZEMA CHEMICAL COMPANY OF CA

Cited by  
US5947297A; US6050416A; DE9408082U1; ES2065850A2; US5379894A; WO9736792A1; WO2006119947A1; WO9421528A1;  
WO2023241606A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 9111279 U1 19911024**; EP 0531654 A1 19930317

DOCDB simple family (application)  
**DE 9111279 U 19910911**; EP 92111704 A 19920709